

Registration of Court Orders where the Clerk of the Court will sign on behalf of an owner who refuses to sign the conveyance	Land Registry Directive 2100-005 Registre foncier	Enregistrement des ordonnances de la Cour où le greffier de la Cour signera au nom d'un propriétaire qui refuse de signer le document
Subsequent Registrations		Enregistrements ultérieurs

Purpose

Define how to react to the registration of an Order providing authority to the Clerk of the Court to sign for a party/owner who fails to or refuses to sign a document as per the Order of the Court.

Directive

The name of the owner on title, who refuses to sign, will be followed by the qualifier "Estate", and will continue to be enabled by the same document of title.

The name of the clerk, for the judicial district in question will be added as owner, enabled by the registration of the Court Order, and shall be followed by the qualifier "In Trust".

But

Définir comment réagir à l'enregistrement d'une ordonnance donnant l'autorité au greffier de la Cour de signer pour une partie/propriétaire qui ne veut pas ou refuse de signer le document prévu par l'Ordonnance de la Cour.

Directive

Le nom du propriétaire sur le titre, qui refuse de signer, sera suivi de la mention « Biens », et sera toujours habilité par le même document de titre original.

Le nom du greffier, pour le district judiciaire en question, sera ajouté à titre de propriétaire, habilité par l'ordonnance de la Cour, et sera suivi par la mention « En fiducie ».

